

快速指南 智能定位器 灵敏的全球定位器，适合悬挂在钥匙、包包等物品上	快速指南 1. 启动设备 按下按钮，设备发出铃声并开机。 2. 配对设备  我在用手机连接产品之前需要哪些准备工作呢？  确保您的互联网连接稳定并开启蓝牙，然后将您的设备升级到最新版本<i>的 iOS 或 macOS。</i> 打开“查找”app，并开始配对。 • 将物品靠近您的苹果设备 (如 iPhone)，点击“物品”标签，点击“+”，然后选择“添加其他物品”。 • iPhone 将搜索该物品，然后点击“连接”。(如果未搜索到，请再次按下按钮) • 为您的物品命名，并选择一个表情符号。 • 点击“同意”确认该物品与您的 Apple ID 关联。 • 点击“完成”以享受卓越的定位服务。	3. 移除物品 • 打开“查找”应用，点击“物品”标签，然后选择您的物品。 • 滚动到页面底部，点击“移除物品”，然后点击“移除”以完成操作。 注意：移除物品时，确保物品在iPhone附近。 主要功能 1. 定位您的物品 如果您的丢失物品不在附近，请不要担心，“查找”app仍然可以通过“查找网络”帮助您追踪它。该网络由全球数十亿台 iPhone、iPad 和 Mac 设备组成。附近的苹果设备会安全地将您丢失物品的位置发送到 iCloud，您可以在“查找”app中查看其最新位置。所有过程均为匿名和端到端加密，以保护每个人的隐私。 2. 播放声音 • 打开“查找”app，点击“物品”标签，然后选择您的物品。 • 点击“播放声音”，设备将发出铃声，帮助您轻松定位。	3. 丢失模式和找回 • 打开“查找”app，点击“物品”标签，然后选择您的物品。 • 在页面中找到“丢失模式”，点击“启用”。 • 阅读指示，点击“继续”，然后输入您的电话号码或电子邮件地址，以便拾获人联系您。 • 确认信息，点击“下一步”自定义丢失消息，然后点击“启用”完成设置。 4. 恢复出厂设置 • 将物品靠近您的 iPhone，并从“查找”应用中移除它。 • 连续快速按三次按钮，然后从第四次按下时保持按住，直到听到长响提示音。 • 此时物品已恢复到出厂设置，并可以与新账户配对。 5. 关机模式 • 当设备开启时，按住按钮五秒钟，您将听到三声确认蜂鸣，表示设备已关闭并进入关机模式。 • 再次按下按钮即可退出关机模式并重新开启设备。	 常见问题解答 1. 苹果的查找网络是什么？它是如何工作的？ Apple 的“查找网络”通过您 Apple 设备上的“查找”应用，提供了一种简便且安全的方式，在地图上定位兼容的个人物品。将您的物品与“查找”应用配对后，您可以在使用相同 Apple ID 登录的其他 Apple 设备旁边查看它的位置。如果您的物品与 iPhone 分离，全球数十亿台 Apple 设备将在查找网络中检测到该物品的蓝牙信号，并安全地将其位置上传至 iCloud，您可以在“查找”应用中查看物品的最新位置。若物品遗失，您可以启用“丢失模式”，向任何可能找到它的人显示消息和您的联系信息。您的位置信息和历史记录从未存储在物品本身上。传递位置信息的设备保持匿名，所有位置信息在每个步骤中都经过加密。这确保了没有其他人，包括 Apple，无法访问您设备的位置或帮助定位设备的其他设备的身份。这些隐私保护措施旨在防止未经授权的跟踪，确保您的信息安全和私密。	“查找网络”利用全球数十亿台 Apple 设备，安全、匿名地检测并传输您物品的位置。通过先进的加密技术和严格的隐私保护，您可以放心使用“查找”应用，轻松定位您的个人物品，同时保障您的隐私安全。 2. 如何防止被跟踪？ 为保护隐私并防止未经授权的追踪，若您使用 iOS14.5或 iPadOS14.5 或更高版本的设备，当有不明物品与绑定的苹果设备分离并与您一起移动时，您将在苹果设备上收到通知，并可以查看地图上的移动轨迹和对应的关机说明；如果不是苹果设备的用户，物品在分离一段时间后，会主动发出提示音。这些反追踪功能旨在防止追踪。所有位置数据都经过匿名和加密处理，以确保隐私安全。	LEGAL Use of the Works with Apple badge means that a product has been designed to work specifically with the technology identified in the badge and has been certified by the product manufacturer to meet Apple Find My network product specifications and requirements. Apple is not responsible for the operation of this device or use of this product or its compliance with safety and regulatory standards. Apple, Apple Find My, Apple Watch, Find My, iPhone, iPad, iPadOS, Mac, macOS and watchOS are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. IOS is a trademark or registered trademark of Cisco in the U.S. and other countries and is used under license.	Regulatory Safety Information  WARNING: KEEP BATTERIES OUT OF REACH OF CHILDREN. Swallowing may lead to serious injury in as little as 2 hours or death due to chemical burns and potential perforation of the esophagus. if you suspect your child has swallowed or inserted a button battery, immediately call the 24-hour Poison Information Centre for fast expert advice. 警告:将电池放在儿童接触不到的地方 由于化学灼伤和潜在的食道穿孔，吞咽可能会在短短2小时内导致严重伤害或死亡。 如果您怀疑您的孩子吞下了或插入了纽扣电池，请立即拨打救助电话以快速的获得专家建议。 警告 • 请勿将此产品长时间放置在潮湿环境中。 • 请勿将此产品放置在热源附近。	
	1	2	3	4	5	6	7	

User Guide Venus Tag Powerful Locator for Keys, Bags, and More	Quick instructions 1. Turn on the device Press the button, and the device will emit a tone and turn on. 2. Pair the device  What preparatory work do I need to do before connecting my mobile phone to the product?  Make sure your Internet connection is stable and turn on Bluetooth, then upgrade your device to the latest version of iOS or macOS. Open the “Find” app and start pairing. • Hold the item close to your Apple device like iPhone, tap the “Items” tab, tap “+” and then tap “Add Other Item”. • iPhone will search the item then tap “Connect”. (if not searched, please press the button again) • Name Item for your item, select an emoji.	• Tap “Agree” to acknowledge that this item will be linked to your Apple ID. • Tap “Finish” to enjoy the wonderful location services. 3. Remove the device • Open the Find My app, tap the “items” tab, then tap your item. • Tap “Remove item” and scroll down to the bottom of the page, then tap “Remove Item” to complete the operation. Note: When removing a device, place it next to your iPhone to ensure a stable connection. After successful removal, the device will emit a tone and can now be paired with a new account.	Main Functions 1. Locate your item If your missing item isn't nearby, don't worry, the Find My app can still help you track it down using the Find My network, which consists of hundreds of Apple devices around the world. Nearby devices securely send the location of your missing item to iCloud, allowing you to see its location in the Find My app. It's all anonymous and encrypted to protect everyone's privacy. 2. Play Sound Open the Find My app, tap the “Items” tab, then tap your item. Click “Play Sound” and the item will emit a tone, allowing you to locate it easily. 3. Enable Lost Mode • Open the Find My app, tap the “Items” tab, then tap your item.	 FAQs 1. What is the Find My network? How does it work? The Apple Find My network provides a secure and easy way to locate your personal items using the Find My app on your Apple devices. By pairing your item with the app, you can view its location alongside your other devices signed in with the same Apple ID. If your item becomes separated from your iPhone, billions of Apple devices worldwide will detect its Bluetooth signal and securely upload its location to iCloud, allowing you to see its latest position in the Find My app. If lost, you can activate Lost Mode to display a message and your contact information to anyone who might find it. Only you can view your item's location, 4. Factory Reset First, remove the device, then press the button three times quickly and continue holding from the fourth press until you hear a long indicator beep, which restores the item to factory settings and allows it to be paired with a new account. 5. Disable (Shutdown Mode) When the item is on, press and hold the button for five seconds, you will hear three confirmation beeps, indicating that the item is now turned off and in shutdown mode. Press the button again to exit shutdown mode and turn the item back on.	as your location data and history are never stored on the item itself. Devices that relay its location remain anonymous, and all data is encrypted, ensuring that no one else, including Apple, can access your device's location or the identities of the assisting devices. These privacy protections prevent unauthorized tracking, keeping your information secure and private. Leveraging billions of Apple devices globally, the Find My network securely and anonymously detects and relays your item's location. With advanced encryption and strict privacy measures, you can confidently use the Find My app to easily locate your personal items while safeguarding your privacy. 2.How is the device designed to discourage unwanted tracking? If your item is separated from your iPhone, other Apple devices in the Find My network will detect the item's Bluetooth signal and	securely upload its location to iCloud. You can then view the item's latest location in the Find My app. To protect your privacy and prevent unauthorized tracking, if a Find My network accessory separated from its owner is seen moving with you over time, you'll be notified in one of two ways: if you have an iPhone, iPad, or iPod touch running iOS or iPadOS 14.5 or later, Find My will send a notification to your device, and you can see the trail of your movements on the map and put the item into shutdown mode; otherwise, the accessory will emit a sound when moved. These anti-tracking features are pecifically designed to discourage people from trying to track you without your knowledge. All location data is anonymous and encrypted to ensure everyone's privacy is aintained.	FCC Warning This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions; (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, includinginterference that may cause undesired operation. NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 ofthe FCC Rules, These limits are designed to provide reasonable protection against harmfu interference in a residentialinstalla-tion. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordancewith the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee thatinterference will not occur in a particular installation.If this equipment	does cause harmful interference to radio or televisionreception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct theinterference byone or more ofthe following measures: Reorient or relocate the receiving antenna. -Increase the separation between the equipment and receiver. -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void theuser's authority to operate the equipment. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement., The device can be used in portable exposure-condition without restriction.	
	1	2	3	4	5	6	7	8	9